
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 2 7  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 01.09.2020 г. 

Днес,  01.09.2020 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе редовно 

заседание на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.30  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, проф. Асен Николов, Малина Едрева, проф. Иво 

Петров, д-р Веселин Милев, Милка Христова, Албена Кръстева, Михаил Паргов, Яна 

Тодоранова. 

Поради техническа неизправност проф. Асен николов не може да осъществи онлайн 

връзка. Д-р Койчев поиска мнението на останалите членове дали приемат проф. 

Николов да участва чрез телефонна връзка.  

Членовете на комисията не възразяват проф. Николов да участва в заседанието чрез 

телефонна връзка. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение. 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 



Въздържали се - 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх. №СОА20-ВК66-6831/20.08.20 г. относно Приемане на 

Годишен отчет за касовото изпълнение на бюджета на Столична община към 31.12.2019 г. 

Д. Барбалов направи кратко представяне на доклада по основните параметри за приходите и 

разходите, в частност на направление „Здравеопазване“. 

Дирекция „Здравеопзаване“ има две основни дейности – медицинска и икономическа. Има нов 

електронен здравен портал, детски ясли, детска млечна кухня с Банка за майчина кърма – 

единствена в България, превантивни програми за скриниг на социално значими заболявания. 

Д-р А. Койчев – Аз съм запознат детайлно с всички неща. Най-важното е, че не допуснахме 

срив в осигуряването на базисна медицинсак помощ във връзка особено в първите седмици на 

Ковид-кризата и излязохме с чест от първата вълна. Сега ни предстои още повече работа за 

посрещане на втората. 

М. Христова – Няма да ви изненадам, след като ви кажа, че представителите на БСП няма да 

подкрепим така представения касов отчет, но тази година изключително много ме облекчавате 

във вземането на това решение. То не е лесно, тъй като отчитаме целия бюджет, в това число и 

дейностите по „Здравеопазване“ няма как да ги отделим. Така че дори и в голямата си част да 

одобрявам свършеното в тази дейност, не мога да подкрепя лично аз и моите колеги касовия 

отчет. Съгласн инструкциите на МФ, основното изискване за периодичните отчети към 

кметовете е да има сравнителен анализ. Това изискване важи и за касовия отчет на всяка една 

община. Г-н Барбалов, каква възможност сте ни представили за сравнение в касовия отчет, при 

положение, че никъде в текстовата част, нито в табличните приложение, има колона, в която да 

са дадени планираните приходи, съответно планираните разходи. Даже в инвестиционнта 

програма изобщо не може да се разбере какви са били планираните приходи, в т.ч. собствени 

средства и от оперативни програми, и какво е изпълнението. Не говоря за процента. Вие ни го 

давате, аз си го смятам. Аз съм изправена пред невъзможност за каквито и да е ковкретни 

въпроси, не разполагам в рамките на един ден с възможността да извадя бюджета за 2019 

година, за да мога да сравня това, което сме планирали, и това, което е дадено като отчет. Това 

затрудняване не е етично спрямо общинските съветници. Апелирам тази слабост да не се 

мултиплицира в следващите години. Тя само затруднява, но няма как да прикрие факта по 

голямото неизпълнение по отделните пера. По отношение на инвестициите в здравеопазването 

се отчитат само направените такива в Първа и в Четвърта МБАЛ, или Втора, имаме повече 

инвестиции и в други лечени заведения, но това са детайли. В момента аз нямам възможност да 

направя анализ, което е основната задача. Каква е целта на касовото изпълнение? Не просто да 

кажем факти, а да се опитаме да анализираме в кои пера имаме неизпълнение, на какво се 

дължи, да набележим мерки и да дадем препоръки. Липсва и опит за анализ там, където има 

евентуално неизпълнение. Нямаме и ред за това, какво е неизпълнението. Защо се прави 

сравнение с 2018 година? Благодаря за възможността да гласувам убедено „против“. 

Д. Барбалов – Анализът за сравнение с 2018 година дава възможност да се видят тенденциите в 

развитието. Единственото неизпълнени, което заслужава да се отбележи, е данъка МПС. Ние 

сме посочили причината. 



М. Христова – реплика – Дори и от един месец да е на разположение касовият отчет, ако някой 

колега няма достъп до бюджета, който утвърдихме за 2019 година, питам какъв сравнителен 

анализ би направил? Колко е неизпълнението за данъка МСП? Колко не сме събрали? 

Достатъчно ли е обяснението, че е променен законът? По капиталовата програма дори не мога 

да разбера колко е неизпълнението по ОП и колко – по собствения бюджет. Дори и това го няма 

разбито. 

Д. Барбалов – В Приложение № 5 са записани обектите и източниците на средства. 

Д-р А. Койчев – Ако нещата бяха такива, София нямаше да има такъв добър кредитен рейтинг 

от най-авторитетните международни финансови институции. Това не е хвалба, а безспорен 

обективен факт. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

  

Д-р А. Койчев – за 

М. Христова – против 

Проф. Асен Николов – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Проф. Иво Петров – за 

Малина Едрева – за 

Михаил Паргов – въздържал се 

Яна Тодоранова - въздържал се 

Албена Кръстева - против 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад вх. №СОА20-ДИ04-848/3/14.08.20 г. относно разрешаване 

разходването на средства от дарителска сметка на Столична община 

Г-н Красимвир Димитров – директор на дирекция „АПП“ – тъй като съм председател на 

комисията за изразходването на средства от дарителската сметка на Столимна община. Нашето 

предложение, което беше разгледано от Комисията със заповед, е следното: Предлагаме да 

бъдат осигурени лични предпазни средства, като са описани следните количества лични 

предпазни средства. Сумата, която беше постъпила в дарителската сметка, беше 47 000. Ние 

сме предложили доклад за 25 000 за момента, тъй като това ни е допълване на резерва, към 

мемонта имаме непокътнат резерв за подпомагане на всички служби на СО. Количествата 

предпазни средства са 2000 броя защитни ръкавици, 10 000 броя калцуни, 300 броя защитни 

очила, 100 броя защитни костюви за многократна употреба, 800 броя защитни костюми за 

днократна употреба, с които ще бъде попълнен създадения в дирекцията резерв. Имаме доста 

количества като дезинфектанти, личнип редпазни средства, но чакам да видим какво ще се 



наложи да се зипозва. Затова предлагаме на вниманието ви този проект за решение за отпускане 

на тези средства. 

М. Христова – Имам въпрос за начина, по който ще бъдат закупени, ще бъдат изразходвани 

тези средства, тъй като вероятно няма да става въпрос за обществени поръчки. Мисля, че 

законът позволява. По реда на оферти ли ще стане закупуването? 

Кр. Димитров – Всички, който предлагат различни предпазни средства, ние ги пробваме сами. 

Екипите ги изпробват при пръснакето на различни сгради, детсик заведения, където има 

служители с коронавирус, и тогава предлагаме на фирми, които са много малко, които 

предлагат качествени стоки, да си пуснат оферти, след което ние пак се събираме и виждаме 

това, което имаме. Купили сме от няколко различни фирми най-доброто. Съхраняват се в три 

бази, дават се под строга отчетност на лечебните аведения и на нашите екипи. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р А. Койчев – за 

М. Христова – за 

Проф. Асен Николов – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Проф. Иво Петров – за 

Малина Едрева – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева - за 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад вх. №СОА20-ВК08-8539/3/25.07.20 г. относно осигуряване 

на заемообразно отпускане на средства от бюджета на СО за разплащане на разходи по 

проект „Район Красно село – по-близо до гражданите – патронажна грижа“ по 

Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси“ 2014-2020 г. 

Р. Станиславова представи доклада. 

М. Едрева – Да изкажа впечатления от тази програма, която работи на територията на р-н 

„Изгрев“и наистина е в голяма подкрепа на групите, които имат нужда от това. Така че 

подкрепям напълно предложението да осигурим тази услуга, тази помощ в този момент. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р А. Койчев – за 

М. Христова – за 

Проф. Асен Николов – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Проф. Иво Петров – за 

Малина Едрева – за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева - за 

По т. 4 от дневния ред: Писмо вх. №СОА20-МЦ29-384/24.08.20 г. относно закупуване на 

парно-вакуумен стерилизатор, с цел предприемане на противоепидемични мерки, във 

връзка с обявената епидемична обстановка, свързана със завишената заболяемост от 

COVID -19 

Поради технически причини проф. Димитров не може да се включи в онлайн заседанието. 

Искането беше представено от д-р А. Койчев. Закупуването е одобрено от Съвета на 

директорите. Ще се осъществи със собстевни средства. 

М. Паргов – В доклада има само една, а не три оферти. Може би това е най-добрата? 

Д-р Койчев – Да, това е най-добрата. 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за доклад до СОС 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р А. Койчев – за 

М. Христова – за 

Проф. Асен Николов – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Проф. Иво Петров – за 

Малина Едрева – за 



Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева - за 

 

По т. 5 от дневния ред: Писмо вх. №СОА20-МЦ29-388/25.08.20 г. относно определяне на 

представители в конкурсна комисия 

Комисията оперделя Албена Кръстева. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 10.15 часа. 

Протоколът е изготвен на 09.09.2020 г. 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

(п) 

  

 

 

Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика 

Д-р Антон Койчев,дм 

 

 

(п) 

 

Заместник Председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика 

Милка Христова 

 

 

(п) 

 

Заместник Председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика 

Проф. Асен Николов 

 

 

(п) 

 


